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Algemeen Bestuur Avri 
 
Extra OPENBARE VERGADERING -  
CONCEPT verslag 6 december 2023 
 
(Vergaderzaal Avri te Geldermalsen) 
 

   
Aanwezige AB-leden   
gemeente Buren De heer J.P. Neven Voorzitter DB en AB  
gemeente Culemborg Mevrouw D. Bijvoet Lid AB 
gemeente Maasdriel De heer T. Nettenbreijers Lid AB 
gemeente Neder-Betuwe De heer S.H.R. van Someren Lid AB 
gemeente Tiel De heer R.J. Dijkstra Lid AB - digitaal 
gemeente West Betuwe Mevrouw J.W. van Vrouwerff Lid DB en AB 
gemeente West Maas en Waal De heer V. van Neerbos Lid AB (plv) - digitaal 
Afwezig m.k. De heer C.A.H. Zondag Lid AB 
 De heer F.J.J. van Gelder Lid DB en AB 
Woordvoerder(s) namens Avri De heer W. Brouwer Directeur Avri / secretaris Bestuur 
Notulen Mevrouw B. Koopman Avri 
Gasten   
   
 

# Subject Besluit / Conclusie 

1. Opening  De voorzitter opent de vergadering om 11.33 uur en verwelkomt alle aanwezi-
gen. 
 

2. Vaststellen agenda De agenda wordt conform vastgesteld. 
 

3. Mededelingen  

3.1 Schriftelijke reactie ge-
meente Zaltbommel 

De schriftelijke reactie van gemeente Zaltbommel wordt bij de besluitvorming 
van de agendapunten betrokken. 
 

4. Ter besluitvorming  

4.1 AB voorstel Wijziging Ge-
meenschappelijke Regeling 

De voorzitter legt dit voorstel ter overweging voor en leest de reactie van ge-
meente Zaltbommel voor. 
 
Zaltbommel: 
‘We stemmen in met het voorstel, met uitzondering van artikel 8a, lid 2 GR. Het 
betreft een artikel wat is toegevoegd (door Proof) als technische wijziging naar 
aanleiding van de  
raadsavond van 25 september 2023 en er wordt voorgesteld dat dit voor alle 
GR-en zal gaan gelden.  
 
Het artikel 8a, lid 2 GR Met de kadernota, bedoeld in artikel 27, eerste lid, stuurt 
het algemeen bestuur aan de raden, voor zover op dat moment bekend, een lijst 
van beoogde besluitvorming en besluiten die het voornemens is ter zienswijze, 
zoals hiervoor bedoeld, voor te leggen.  
 
De kadernota is een P&C document wat algemene financiële en beleidsmatige 
kaders bevat. Het stelt de raad in de gelegenheid om te sturen op de beleidsma-
tige en financiële uitgangspunten voor de begroting van een GR van 2025. Door 
het artikel 8a toe te passen wordt de kadernota niet gebruikt waarvoor het be-
doeld is, namelijk de toekomstige ontwikkelingen en geeft de kadernota een an-
der karakter. Dat is niet wenselijk. Er wordt voorgesteld om dit zo nodig per GR 
af te spreken, maar niet vast te laten leggen in een GR-tekst.’ 
 
Maasdriel: 
Kunnen ook instemmen met uitzondering van artikel 8a, lid 2 GR. 
 
Culemborg 
Bij artikel 15 staat ‘Buiten de in deze regeling….een zienswijze wordt gevraagd.’ 
De gemeente wil hier graag aan toevoegen ‘mits het AB daartoe beslist’. Dit zien 
zij ook graag bij artikel 16 toegevoegd worden. 
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De secretaris geeft aan dat het DB en de voorzitter soms een aparte identiteit 
zijn. Het AB is en blijft de baas en kan bevoegdheden terughalen. Hij gaat de 
check doen of het echt nodig is om artikel 15 en 16 aan te passen. Actie WB  
 
Neder Betuwe: 
Gaat akkoord met het voorstel en kan instemmen met de uitzondering van artikel 
8a, lid 2 GR. 
 
West Maas en Waal: 
Stemmen in met het voorstel. 
 
Buren: 
Gaat akkoord met het voorstel en kan instemmen met de uitzondering van artikel 
8a, lid 2 GR. 
 
Conclusie 
Het voorstel wordt vastgesteld met uitzondering van artikel 8a, lid 2. Het tekst-
voorstel van gemeente Culemborg wordt vooralsnog niet overgenomen maar 
nader bekeken. 
 
Besluit: het AB stelt het voorstel Wijziging Gemeenschappelijke Regeling Avri 
met één wijziging vast en besluit hiermee: 

1. De gewijzigde ontwerptekst van de Gemeenschappelijke Regeling Avri 

vast te stellen, met uitzondering van artikel 8a, lid 2 GR. 

2. De wijziging van de Gemeenschappelijke Regeling Avri voor zienswijze 

voor te leggen aan de raden via Proof. 
 

4.2 AB voorstel Onderzoek naar 
publieke samenwer-
king/inbesteding 

Vragen en/of opmerkingen naar aanleiding van: 

• Wanneer en op welke manier word de raden meegenomen?  

• Kan Avri ook over een half jaar besluiten om in te stappen? 
De secretaris geeft een korte toelichting op het proces tot nu toe. In het besluit-
vormingsproces, besluitvorming wordt pas in juli 2024 verwacht, wordt voldoen-
de tijd gereserveerd voor het betrekken van de raden.  
 

• Gemeente Culemborg geeft een aantal vragen mee die zij graag beant-
woordt willen zien in het onderzoek, nl.: 
- HVC is een NV en heeft veel beleggingen. Wat zijn de financiële 

voordelen voor Avri en de gemeenten? 
- Kan de afvalstoffenheffing omlaag? 
- Wat doet HVC met de winsten, worden deze uitgekeerd? 
- Wat gaat het onderzoek kosten? 
- Gezien de kosten om aandeelhouder te worden. Wat betekent dit 

voor de gemeenten? 
- Is uitstappen mogelijk? 
- Hoeveel invloed hebben wij als Avri in deze organisatie? 
- Wie wordt aandeelhouder Avri of de gemeenten? 

De secretaris geeft aan dat HVC een Overheids NV is en dat de winsten uitge-
keerd worden aan de gemeenten. Qua kosten van het onderzoek gaan we uit 
van ambtelijke kosten. De financiële en juridische medewerkers zullen worden 
gevraagd om mee te kijken. 
 
Conclusie: 
Alle gemeenten kunnen instemmen met het starten van een onderzoek. Bena-
drukt wordt dat de raden voldoende betrokken moeten worden bij het proces. 
Daarnaast vragen zij om een duidelijk tijdsplanning wanneer de raden betrokken 
worden. Naar aanleiding van dit onderzoek is het AB altijd nog in de positie om 
nee te zeggen. 
 
Besluit: het AB stelt het voorstel Onderzoek naar publieke samenwer-
king/inbesteding conform vast en besluit hiermee: 

1. Onderzoek te doen naar toetreding als aandeelhouder bij publieke partij 
HVC zodat de stromen restafval, grof huishoudelijk afval en gft via inbe-
steding verwerkt kunnen worden.  

2. Dit onderzoek uit te werken in een voorstel waarover in juli 2024 kan 
worden besloten. 

3. Met HVC onderzoek/verkenning te doen naar de mogelijkheid om een 
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vergisting- en composteerinstallatie te realiseren op het grondstoffen-
park Avri. 

 

5. Rondvraag  

5.1 Kadernota 2025 – areaaluit-
breiding goed meenemen 

We gaan een periode in dat er veel woningen gebouwd zullen worden. De ge-
meenten weten wat de plannen zijn. Kan Avri hier slimmer mee omgaan in de 
kadernota? 
De secretaris geeft aan dat Avri dit vanuit de BBV-regels voorzichtig moet bena-
deren. Wij moeten kijken naar de BSR registratie. We hebben liever en voordeel 
dan achteraf een nadeel. Het is zeker goed om te kijken of we alvast kunnen an-
ticiperen op areaaluitbreiding. 
 

6. Sluiting De voorzitter bedankt de aanwezigen. De vergadering wordt op om 12.04 uur 
afgesloten. 
 

 
✓  Acties die bij het gereedkomen van het verslag reeds zijn uitgevoerd, zijn in het verslag gemarkeerd met 

een ‘vinkje’ en komen niet terug in de actielijst. 
 


